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         ΕΡΩΤΗΣΗ 

           προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Ν. ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟ 

 

Θέμα: «Στήριξη Εφέδρων και βέλτιστη αξιοποίησή τους από τις Ένοπλες Δυνάμεις» 

 

Σύμφωνα με τον Σύνδεσμο Εφέδρων Αξιωματικών Νομού Μαγνησίας 

(ΣΕΑΝ Μαγνησίας) έχουν τεθεί υπ’όψη των αρμοδίων Γενικών Επιτελείων 

προτάσεις ΣΕΑΝ ολόκληρης της χώρας για την βέλτιστη αξιοποίηση των εφέδρων 

από τις Ένοπλες Δυνάμεις. Αυτές περιλαμβάνουν θέματα οργάνωσης, 

μετεκπαίδευσης και ενεργότερης συμμετοχής τους σε διακλαδικές ασκήσεις 

προκειμένου η εφεδρεία να εντάσσεται οργανικά στις δράσεις και στην δομή των 

Ε.Δ. 

Για να διευκολυνθεί η αναβάθμιση αυτή, έχει ζητηθεί από το ΥΠΕΘΑ η 

μεγαλύτερη οικονομική ενίσχυση των ΣΕΑΝ καθώς και η πρόσβαση των εφέδρων 

στα στρατιωτικά νοσοκομεία με την επίδειξη της στρατιωτικής τους ταυτότητας. 

Επειδή η κυβέρνηση της ΝΔ έχει ως πρώτη προτεραιότητά της την ενίσχυση 

–ηθική και υλική- όλων των στελεχών των Ε.Δ προκειμένου να εκπληρώνουν 

απερίσπαστα την υψηλή αποστολή τους, ερωτάσθε: 

1. Εξετάζει το ΥΠΕΘΑ το ενδεχόμενο μεγαλύτερης οικονομικής ενίσχυσης 

των ΣΕΑΝ προς διευκόλυνση της απρόσκοπτης λειτουργίας τους; 

2. Εξετάζει το ΥΠΕΘΑ τη δυνατότητα απρόσκοπτης πρόσβασης των εφέδρων 

στα στρατιωτικά νοσοκομεία για νοσηλείες, εγχειρήσεις, θεραπείες κοκ; 

                                               Αθήνα, 23-12-2022 

    Ο ερωτών βουλευτής 
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